
 
 

NOTULEN JAARVERGADERING HJG – 29 november 2023 om 19.30 uur 
 
 

1. Opening 
 
Aanwezig: zeven leden (Matthijs Verbrugge, Theo van Schagen, Mark Wingen, Brenda 
Nijhuis, Luuk Pandaam, Roland Bruin, Emke Vreugdenhil) en vijf bestuursleden (Isa 
Voorberg, Charlotte Rotteveel, Hansje Nielen, Marolein Burggraaf en Shira Vrij) 
 

2. Bespreking eventuele vragen/opmerkingen leden 
 

Er zijn geen vragen gesteld door de aanwezige leden. 
 

3. Bestuursmededelingen en mutaties 
 

Vier van de vijf bestuursleden (namelijk: Charlotte Rotteveel, Isa Voorberg, Hansje 
Nielen en Shira Vrij) zijn voornemens af te treden. Marjolein Burggraaf wil wel 
aanblijven maar alleen als het lukt een nieuw bestuur te vormen. 
 

4. Vaststellen notulen jaarvergadering 30 november 2022 
 

De aanwezige leden maken geen bezwaar tegen de inhoud van de notulen behorende 
bij de jaarvergadering van 30 november 2022. De notulen worden vastgesteld. 

 
5. Jaarverslag 2022-2023 

 
• Het bestuur heeft het afgelopen verenigingsjaar zijn best gedaan mooie en HJG-

waardige lezingen te organiseren. Helaas was de animo keer op keer beperkt. Eén 
lezing moest zelfs worden gecanceld. Dit is geen prettige mededeling voor de 
spreker.  

• Het bestuur heeft het afgelopen jaar het idee gehad dat hij “heeft getrokken aan 
een dood paard” en dat is geen prettig gevoel.  

• Het bestuur heeft verschillende initiatieven genomen om het tij te keren (denk aan 
een vernieuwde website, social media, een lezing op een andere dag dan dinsdag, 
samenwerking met de Jonge Balie, etc.) maar dit heeft niet het gewenst effect 
gehad.  

• Met de aanwezige leden is van gedachten gewisseld over de reden waarom de 
interesse voor lezingen zo sterk is gedaald. Mogelijk bestaat een verband met 
corona en ook met het afnemende verenigingsleven in het algemeen. 

• Toch lijkt wel behoefte te bestaan aan het HJG. De leden zeggen lidmaatschap niet 
op, vinden over het algemeen dat het HJG moet blijven bestaan en de buitendag is 
steeds druk bezocht.  

• De vraag was: hoe nu verder? Met het bestuur, waren de aanwezige leden het 
erover eens dat het organiseren van lezingen geen toekomst heeft. Bestaan er 
alternatieven? Tijdens de ALV werden verschillende ideeën geopperd, zoals het 
organiseren van meerdere excursies per jaar, het organiseren van werkbezoeken bij 
verschillende leden en het voortzetten van het HJG in sociëteit-vorm. Probleem is 
echter dat het niet lukt een nieuw bestuur te vormen; op verschillende oproepen in 
de afgelopen maanden kwam nauwelijks respons. En zonder bestuur is het niet 
mogelijk nieuwe plannen te realiseren.  

• Ook kwam ter sprake ‘in slaapstand’ te gaan. Wellicht staat komend jaar toch nog 
een nieuw bestuur op.  

• Eén van de aanwezige leden noemde dat het HJG volgend jaar 75 jaar bestaat. Is 
het een idee deze mijlpaal te vieren? 

• Het bestuur neemt alles in overweging en zal daarna een besluit nemen. Als voor 
slaapstand mét viering wordt gekozen dan zal dit jaar gewoon contributie worden 
geïnd.  
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6. Financieel jaarverslag 2022-2023 van de penningmeester 
 

Zie bijlage 
 

7. De kascontrolecommissie 
 

De kascontrolecommissie heeft de financiële boekingen van 2021-2022 gecontroleerd. 
Deze zijn akkoord bevonden en het verslag van de kascontrolecommissie is 
ondertekend. 
 

8. Decharge van het bestuur 
 

Aan de bestuursleden wordt decharge verleend. 
 

9. Begroting 2023-2024 
 

Zie bijlage 
 

10. Vragen? 
 

Er zijn geen vragen. 


